
  Protokół  nr  XXXVIII.17

z obrad XXXVIII zwyczajnej sesji Rady Miasta Ełku, która odbyła się w dniu  28 listopada 2017 r.
w  godzinach   1100 -  1214  w  sali  konferencyjnej  Urzędu  Miasta  Ełku,  przy  ulicy  Marsz.
J. Piłsudskiego 4.

Na wstępie sesji został odegrany hejnał miasta Ełku.
W sesji uczestniczyło 23 radnych, zgodnie z załączoną do protokołu  listą obecności.

Pkt 1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności.
Przewodniczący  Rady  Miasta Dariusz Wasilewski otworzył  XXXVIII sesję Rady Miasta Ełku

wypowiadając formułę: „Otwieram XXXVIII zwyczajną sesję Rady Miasta Ełku”. Na podstawie listy
obecności stwierdził prawomocność obrad -  w chwili obecnej w sesji uczestniczy 23  radnych,  co
wobec  ustawowego  składu  rady  wynoszącego  23  radnych  stanowi  kworum  pozwalające  na
podejmowanie prawomocnych decyzji. 

          Przewodniczący  Rady  Miasta Dariusz Wasilewski powitał: Prezydenta Miasta Tomasza
Andrukiewicza,  Pierwszego  Zastępcę  Prezydenta  Miasta  Artura  Urbańskiego,  Sekretarza  Miasta
Marcina Radziłowicza, Skarbnika Miasta Jarosława Wróbla, Adama Dobkowskiego Kierownika Biura
Regionalnego  w  Ełku  Urzędu  Marszałkowskiego  Województwa  Warmińsko-Mazurskiego,
naczelników wydziałów, przedstawicieli mediów i wszystkich zebranych.

Pkt 2. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji - protokół był do wglądu w Biurze Rady Miasta.
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Wasilewski  poprosił o zgłaszanie uwag, zastrzeżeń do

protokołu z ostatniej sesji.
W  związku  z  brakiem  zastrzeżeń  Przewodniczący  Rady  Miasta  Dariusz  Wasilewski

stwierdził, że radni przez aklamację przyjęli protokół nr XXXVII.17 bez uwag.

Pkt 3 . Zatwierdzenie porządku obrad.
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Wasilewski poprosił o wnioski do zaproponowanego

porządku obrad.
Radni nie wnieśli zastrzeżeń i innych wniosków nie zgłosili.
Przewodniczący  Rady  Miasta  Dariusz  Wasilewski  odczytał  propozycję  porządku  obrad

i  poddał  pod  głosowanie:  23  głosami  „za”,  przy  0  głosach  „przeciw”  i  0  głosach  „wstrzym.”
- jednomyślnie „za” radni  przyjęli      następujący porządek obrad:  
1. Otwarcie sesji,  stwierdzenie prawomocności. 
2. Przyjęcie protokołu  z poprzedniej sesji rady (nr XXXVII.17).
3. Zatwierdzenie porządku obrad.  
4. Sprawozdanie z działalności prezydenta miasta za okres między sesjami.
5. Podjęcie uchwał w sprawach:
1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ełku na lata 2017-2027,
2) zmian w budżecie miasta Ełku na rok 2017, 
3) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2018 r.,
4) wyrażenia zgody na sprzedaż spółdzielczego własnościowego prawa do lokalu,
5) ustalenia oprocentowania przy sprzedaży lokali mieszkalnych na rzecz najemców,
6) zwolnienia z obowiązku zbycia w drodze przetargu nieruchomości,
7) zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków,
8) zmieniająca uchwałę w sprawie "Ełckiej Karty Rodziny 3+",
9) przyjęcia do realizacji partnerskiego projektu pt. Otwórz się na zmianę z AlterCIS,
10) uchwalenia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem miasta w latach

2018- 2022,
11) przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Olsztynie skargi Prokuratora Rejono-

wego  w  Ełku  na  uchwałę  nr  XII.136.15  Rady  Miasta  Ełku  z  dnia   24  listopada  2015  r.
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w sprawie  zatwierdzenia  taryf  za  zbiorowe zaopatrzenie  w wodę   i  zbiorowe odprowadzanie
ścieków.

6. Prezentacja projektu budżetu miasta na 2018 rok.
7. Interpelacje i zapytania radnych.
8. Oświadczenia i wolne wnioski.
9. Zakończenie obrad.

Pkt 4.  Sprawozdanie z działalności prezydenta miasta za okres między sesjami.
Sprawozdanie z działalności Prezydenta Miasta Ełku w okresie od 23 października 2017 r.  do

24 listopada 2017  r., w załączeniu do protokołu.

Prezydent Miasta Tomasz Andrukiewicz  w uzupełnieniu informacji, którą radni otrzymali na
piśmie przedstawił działania jakie były dokonywane w ostatnim okresie  międzysesyjnym, między
innymi poinformował:

 Zestawienie postępowań realizowanych od 24 października 2017 r., na które zawarto umowę:
- budowa hali sportowej przy Zespole Szkół Sportowych w Ełku,
-  wyłapywanie  bezdomnych  psów  z  terenu  miasta  Ełku  i  utrzymywanie  ich  w  schronisku  dla
bezdomnych zwierząt,
- projekt przebudowy ulicy Grunwaldzkiej i Jagiełły w Ełku.

 Postępowania,  w których został dokonany wybór najkorzystniejszej  oferty (przed podpisaniem
umowy):
-  opracowanie  dokumentacji  projektowej  na  przebudowę  dachu,  adaptację  poddasza  nad  Szkołą
Podstawą nr 2 w Ełku pod cele społeczne i sportowo-rekreacyjne wraz z montażem windy,
- budowa oświetlenia ul. Słowackiego - pasaż oraz ul. Gizewiusza - garaże w Ełku, z podziałem na
2 części; - część 1: Wykonanie oświetlenia pasażu przy ul. Słowackiego,
- budowa oświetlenia ul. Słowackiego - pasaż oraz ul. Gizewiusza - garaże w Ełku, z podziałem na
2 części;
-  część  2:  Wykonanie  oświetlenia  ul.  Gizewiusza  przy  garażach  wraz  z  budową  kanału
teletechnicznego

 Postępowania,  w których dokonano otwarcia ofert  (trwa ocena ofert  pod względem formalno-
prawnym):
- zagospodarowanie brzegu jeziora ełckiego na cyplu dla rozwoju turystyki i rekreacji w Ełku - II etap,
- rewitalizacja ełckich podwórek - zagospodarowanie i rozwój przestrzeni publicznej w śródmieściu -
centrum - II etap, z podziałem na 5 części;
- rewitalizacja ełckich podwórek - zagospodarowanie i rozwój przestrzeni publicznej w śródmieściu -
centrum - II etap, z podziałem na 5 części; - część 2: Zagospodarowanie terenu przy ul. Mickiewicza
33, 35 w Ełku;
-  rewitalizacja  ełckich  podwórek  -  zagospodarowanie  i  rozwój  przestrzeni  publicznej
w śródmieściu - centrum - II etap, z podziałem na 5 części; - część 3: Zagospodarowanie terenu
przy ul. Mickiewicza 27, 29, 31 w Ełku;
-  Rewitalizacja  ełckich  podwórek  -  zagospodarowanie  i  rozwój  przestrzeni  publicznej
w śródmieściu - centrum - II etap, z podziałem na 5 części; - część 4: zagospodarowanie terenu
przy ul. Mickiewicza 39 w Ełku;
-  rewitalizacja  ełckich  podwórek  -  zagospodarowanie  i  rozwój  przestrzeni  publicznej
w śródmieściu - centrum - II etap, z podziałem na 5 części; - część 5: Zagospodarowanie terenu
przy ul. Chopina 9                 w Ełku.

 Postępowania ogłoszone (przed otwarciem ofert):
-  rewitalizacja  zdegradowanych  terenów komunalnych  nad  rzeką  Ełk  u  zbiegu ulic  Parkowej
i Wojska Polskiego w Ełku,
- przebudowa i rozbudowa Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Ełku - Etap 4-7,
- budowa windy przy budynku Szkoły Podstawowej Nr 7 z Oddziałami Integracyjnymi w Ełku.
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 Zakończyła się IV edycja konkursu „Twój start-up – Twoja przyszłość”, organizowanego przez
ełcki  Park  Naukowo-Technologiczny.  Do  Konkursu  zgłoszonych  zostało  14  innowacyjnych
projektów; z których 11 przystąpiło do ostatecznej rywalizacji 20 października 2017 r. podczas
Gali  Finałowej  w  Technoparku.  Zwycięzcą  został  Krzysztof  Mazurowski  twórca  projektu
„SAPHIRO” . Ponadto jury konkursu wyróżniło dwa projekty:

· „Tatarak-Bio” –  produkcja naturalnych kosmetyków na bazie tataraku,
· „Meble jednorazowe” - ekologiczne meble z papieru pochodzącego z recyklingu.

 Na  wniosek  aktywnych  mieszkańców  osiedla  Jeziorna  powstała  kolejna  siłownia  plenerowa
w Ełku. Zadanie obejmowało dostawę i montaż nowych urządzeń przy Oratorium św. Jana Bosko
w Ełku w ramach Inicjatywy Lokalnej  Mieszkańców „Siłownia na powietrzu”.  Łączna kwota
inwestycji to ok. 27 tys. zł.

 Na ulicy Wojska Polskiego w Ełku powstanie kolejne aktywne przejście dla pieszych. Zostanie
zamontowany  system  aktywnego  przejścia  dla  pieszych  ZEBRA Standard  Plus  zawierający:
aktywne punktowe elementy odblaskowe, czujniki ruchu, lampy ostrzegawcze oraz pasy biało-
czerwone wykonane w technologii chemoutwardzalnej. Łączny koszt prac to ok. 69 tys. zł. 

 W  Powiatowym  Urzędzie  Pracy  w  Ełku  25  października  odbyło  się  pierwsze  posiedzenie
Powiatowej  Rady  Rynku  Pracy,  która  zastąpiła  dotychczas  działającą  Powiatową  Radę
Zatrudnienia. Członkami Rady zostali przedstawiciele reprezentujący pięć sektorów: organizacje
związkowe,  organizacje  pracodawców,  społeczno-zawodowe  organizacje  rolników,  organizacje
pozarządowe zajmujące się problematyką rynku pracy oraz jednostek samorządu terytorialnego.
Do  Głównych  zadań  Powiatowej  Rady  Rynku  Pracy  należy  m.in.  opiniowanie  dokumentów
skierowanych do pracodawców i pracowników, a także inspirowanie przedsięwzięć zmierzających
do zwiększenia  zatrudnienia  w naszym powiecie.  Kadencja  Rady trwa  4  lata,  a  jej  powołani
członkowie pracują społecznie i nie pobierają żadnego wynagrodzenia.

 Wkrótce ruszy renowacja sieci kanalizacji deszczowej w ul. Kościuszki w Ełku, na odcinku od ul.
Słowackiego  do  ul.  Orzeszkowej.  W  ramach  zadania  zostaną  m.in.  przebudowane  kolizyjne
przyłącza wodno-kanalizacyjne oraz wpusty deszczowe. Łączny koszt inwestycji to 376 tys. zł.

 We wtorek 7 listopada 2017 r. odbyło się kolejne spotkanie w sprawie przebudowy ul. Wojska
Polskiego w Ełku. 

 Wkrótce przy ulicy Okulickiego w Ełku powstaną 34 nowe miejsca postojowe.  Łączny koszt
inwestycji to 209 tys. zł.

 Trwają intensywne prace związane z przygotowaniem szczegółowej analizy i proponowanych do
wdrożenia rozwiązań w zakresie rozwoju bazy lokalowej Szkoły Podstawowej nr 5 

 Kolejne międzynarodowe projekty miasta Ełku zostały pozytywnie ocenione  i zakwalifikowane
do dofinansowania,  w ramach programu INTERREG Litwa – Polska.  Zadania obejmują m.in.
wyposażenie dwóch pracowni języka angielskiego w Szkole Podstawowej nr 2 w Ełku, szkolenia
dla nauczycieli i pracowników socjalnych z miast partnerskich, wizyty studyjne, a także wspólna
kampania promocyjna Ełku i Alytusa. Projekty będą realizowane od stycznia do grudnia 2018 r. 

 Zastępca Prezydenta Miasta Ełku 15 listopada 2017 r. spotkał się z przedstawicielami białoruskich
NGO.  Głównym  tematem  wizyty  były  instrumenty  współpracy  samorządu  miasta  Ełku
z mieszkańcami, w szczególności z sektorem pozarządowym.

 Na osiedlu Jeziorna w Ełku,  zostały zamontowane dwa zestawy progów zwalniających.  Są to
progi nowego typu, które poprawią bezpieczeństwo przechodniów na ulicy Jana Pawła II, a także
nie  będą  utrudniały  przejazdu  dla  autobusów  miejskich.  Ponadto  w  ich  obrębie  będzie
obowiązywało ograniczenie prędkości do 30 km/h. Łączny koszt zestawów to 20 tys. zł.

 Na osiedlu Zatorze powstanie hala sportowa z zapleczem szatniowym. Obiekt sportowy zostanie
wybudowany przy Zespole Szkół Sportowych, przy ul. Suwalskiej 15. Łączny koszt zadania to
ponad 8,8 mln zł. Przewidywany termin zakończenia prac to koniec czerwca 2019 r. 
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 Samorząd Miasta Ełku pozyskało 15 tys. zł  dofinansowania na realizację w 2018 r.  szczepień
profilaktycznych  przeciw  pneumokokom  dzieci  powyżej  2  roku  życia.  W  ramach  programu
zaszczepionych zostanie 166 dzieci.

W  związku  z  brakiem  chętnych  do  zabrania  głosu  i  brakiem  formalnych  zastrzeżeń  do
przedstawionego sprawozdania  Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że radni zapoznali  się
i przyjęli do wiadomości sprawozdanie z działalności Prezydenta Miasta. 

Pkt 5. Podjęcie uchwał  w  sprawach:
1) Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Ełku na lata 2017-

2027,  w załączeniu do protokołu. 
Prezydent  Miasta Tomasz Andrukiewicz poinformował,  że projekt  uchwały wraz ze zmianami

budżetu miasta szczegółowo omawiano  w poszczególnych komisjach, łącznie z wniesionymi dwiema
autopoprawkami. Wniósł o przyjęcie uchwał.

 Szczegółowe uzasadnienie podjęcia uchwały w załączeniu do protokołu.

Przewodniczący Rady Miasta  Dariusz Wasilewski poprosił o przedstawienie opinii przyjętych
przez komisje:  
> Przewodnicząca Komisji  Oświaty i   Kultury Ewa Awramik  poinformowała, że  komisja  wydała
pozytywną opinię do projektu uchwały.
>  Przewodniczący  Komisji  Sportu  i  Rekreacji  Andrzej  Koc  poinformował  -  komisja  wyraziła
pozytywną opinię do projektu uchwały.
>  Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego i  Porządku Publicznego  Wojciech  Kwiatkowski

poinformował, że komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Jan Stradczuk poinformował -  komisja wyraziła

pozytywną opinię do projektu uchwały. 
 > Przewodnicząca Komisji Rodziny, Zdrowia i Polityki Społecznej Irena Markowska poinformowała,
że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Wasilewski  poddał  pod głosowanie projekt  uchwały
w sprawie jak wyżej, z uwzględnieniem autopoprawki.

W głosowaniu  udział wzięło  23 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 23 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 0.

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 23 głosami „za” radni podjęli uchwałę. 
Uchwała Nr XXXVIII.373.17  w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Ełku na
lata 2017– 2027, w załączeniu do protokołu.

* * *
2) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Ełku na 2017 rok,  w załączeniu do protokołu.

Zaproponowane  zmiany  do  budżetu  omawiane  były  na  poszczególnych  komisjach.
Szczegółowe uzasadnienie podjęcia uchwały w załączeniu do protokołu.

Przewodniczący Rady Miasta  Dariusz Wasilewski poprosił o przedstawienie opinii przyjętych
przez komisje:  
 Przewodnicząca Komisji Oświaty i  Kultury Ewa Awramik  poinformowała, że  komisja  wydała

pozytywną opinię do projektu uchwały.
 Przewodniczący  Komisji  Sportu  i  Rekreacji  Andrzej  Koc  poinformował  -  komisja  wyraziła

pozytywną opinię do projektu uchwały.
 Przewodniczący Komisji  Mienia Komunalnego i Porządku Publicznego Wojciech Kwiatkowski

poinformował, że komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
 Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Jan Stradczuk poinformował -  komisja wyraziła

pozytywną opinię do projektu uchwały. 
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 Przewodnicząca  Komisji  Rodziny,  Zdrowia  i  Polityki  Społecznej  Irena  Markowska
poinformowała, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Wasilewski  poddał  pod głosowanie projekt  uchwały
w sprawie jak wyżej.

W głosowaniu  udział wzięło  23 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 23 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 0.

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 23 głosami „za” radni podjęli uchwałę. 
Uchwała Nr XXXVIII.374.17 w sprawie zmian w budżecie miasta Ełku na 2017 rok, w załączeniu do
protokołu.  

*  *  * 
3) Projekt uchwały w sprawie  określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na
2018 r., w załączeniu do protokołu.

Prezydenta Miasta Tomasz Andrukiewicz omówił i wniósł o przyjęcie uchwały.  

Szczegółowe uzasadnienie podjęcia uchwały, w załączeniu do protokołu.

Przewodniczący Rady Miasta  Dariusz Wasilewski poprosił o przedstawienie opinii przyjętych
przez komisje:
 Przewodniczący Komisji  Mienia Komunalnego i Porządku Publicznego Wojciech Kwiatkowski

poinformował, że komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
 Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Jan Stradczuk poinformował -  komisja wyraziła

pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący  Rady  Miasta  D.  Wasilewski  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały
w sprawie jak wyżej.
W głosowaniu  udział wzięło  23 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 22 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących”- 1.  

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 22 głosami „za” radni podjęli uchwałę. 
Uchwała  Nr  XXXVIII.375.17. w  sprawie  określenia  wysokości  stawek  podatku  od  środków
transportowych na 2018 r., w załączeniu do protokołu.

*  *  *
4) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż spółdzielczego własnościowego prawa do
lokalu, w załączeniu do protokołu.

Prezydent Miasta  Tomasz Andrukiewicz omówił i wniósł o przyjęcie uchwały.

Szczegółowe uzasadnienie podjęcia uchwały, w załączeniu do protokołu.

Przewodniczący Rady Miasta  Dariusz Wasilewski poprosił o przedstawienie opinii przyjętych
przez komisje:
 Przewodniczący Komisji  Mienia Komunalnego i Porządku Publicznego Wojciech Kwiatkowski

poinformował, że komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
 Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Jan Stradczuk poinformował -  komisja wyraziła

pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący  Rady  Miasta  D.  Wasilewski  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały
w sprawie jak wyżej.
W głosowaniu  udział wzięło  23 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 23 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących”- 0.  

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 23 głosami „za” radni podjęli uchwałę. 
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Uchwała Nr XXXVIII.376.17 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż spółdzielczego własnościowe-
go prawa do lokalu, w załączeniu do protokołu.

*  *  *
5) Projekt uchwały w sprawie ustalenia oprocentowania przy sprzedaży lokali mieszkalnych na rzecz
najemców, w załączeniu do protokołu.

Prezydenta Miasta Tomasz Andrukiewicz omówił i wniósł o przyjęcie uchwały. 

Szczegółowe uzasadnienie podjęcia uchwały, w załączeniu do protokołu.

Przewodniczący Rady Miasta  Dariusz Wasilewski poprosił o przedstawienie opinii przyjętych
przez komisje:
 Przewodniczący Komisji  Mienia Komunalnego i Porządku Publicznego Wojciech Kwiatkowski

poinformował, że komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
 Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Jan Stradczuk poinformował -  komisja wyraziła

pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący  Rady  Miasta  D.  Wasilewski  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały
w zaproponowanym brzmieniu.
W głosowaniu  udział wzięło  23 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 23 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących”- 0.  

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 23 głosami „za” radni podjęli uchwałę. 
Uchwała Nr XXXVIII.377.17 w sprawie ustalenia oprocentowania przy sprzedaży lokali mieszkal-
nych na rzecz najemców, w załączeniu do protokołu.

*  *  *

6)  Projekt  uchwały  w sprawie  zwolnienia  z obowiązku zbycia  w drodze przetargu nieruchomości,
w załączeniu do protokołu.

Prezydenta Miasta Tomasz Andrukiewicz omówił i wniósł o przyjęcie uchwały.

Szczegółowe uzasadnienie podjęcia uchwały, w załączeniu do protokołu

Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Wasilewski poprosił o przedstawienie opinii przyjętych
przez komisje:
 Przewodniczący Komisji  Mienia Komunalnego i Porządku Publicznego Wojciech Kwiatkowski

poinformował, że komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
 Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Jan Stradczuk poinformował -  komisja wyraziła

pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Nie podjęto dyskusji.

Następnie Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Wasilewski poddał pod głosowanie projekt
uchwały w sprawie jak wyżej.

W głosowaniu udział wzięło 23 radnych.
Wynik głosowania: „za” – 23 radnych, „przeciw” – 0, „wstrzymujących” – 0.

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 23 głosami „za” radni podjęli uchwałę.
Uchwała Nr XXXVIII.378.17 w sprawie zwolnienia z obowiązku zbycia w drodze przetargu

nieruchomości, w załączeniu do protokołu.

*  *  *
7) Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odpro-
wadzanie ścieków, w załączeniu do protokołu.

Prezydent Miasta Tomasz Andrukiewicz omówił i wniósł o przyjęcie uchwały. 

Szczegółowe uzasadnienie podjęcia uchwały, w załączeniu do protokołu.
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Przewodniczący Rady Miasta  Dariusz Wasilewski poprosił o przedstawienie opinii przyjętych
przez komisje:
 Przewodniczący Komisji  Mienia Komunalnego i Porządku Publicznego Wojciech Kwiatkowski

poinformował, że komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
 Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Jan Stradczuk poinformował -  komisja wyraziła

pozytywną opinię do projektu uchwały. 
 Przewodnicząca  Komisji  Rodziny,  Zdrowia  i  Polityki  Społecznej  Irena  Markowska

poinformowała, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący  Rady  Miasta  D.  Wasilewski  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały
w sprawie jak wyżej.

W głosowaniu  udział wzięło  23 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 23 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących”- 0.  

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 23 głosami „za” radni podjęli uchwałę. 
Uchwała  Nr XXXVIII.379.17 zw sprawie zatwierdzenia  taryf  za  zbiorowe zaopatrzenie  w wodę
i zbiorowe odprowadzanie ścieków, w załączeniu do protokołu.

*  *  * 
8) Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie "Ełckiej Karty Rodziny 3+", w załączeniu do pro-
tokołu.

Zastępca Prezydenta Miasta Artur Urbański omówił i wniósł o przyjęcie uchwały.

Szczegółowe uzasadnienie podjęcia uchwały, w załączeniu do protokołu.

Przewodniczący Rady Miasta  Dariusz Wasilewski poprosił o przedstawienie opinii przyjętych
przez komisje:
 Przewodniczący Komisji  Mienia Komunalnego i Porządku Publicznego Wojciech Kwiatkowski

poinformował, że komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
 Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Jan Stradczuk poinformował -  komisja wyraziła

pozytywną opinię do projektu uchwały. 
 Przewodnicząca  Komisji  Rodziny,  Zdrowia  i  Polityki  Społecznej  Irena  Markowska

poinformowała, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący  Rady  Miasta  D.  Wasilewski  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały
w sprawie jak wyżej.
W głosowaniu  udział wzięło  23 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 23 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących”- 0.  

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 23 głosami „za” radni podjęli uchwałę. 
Uchwała Nr XXXVIII.380.17 zmieniająca uchwałę w sprawie "Ełckiej Karty Rodziny 3+",  w załą-
czeniu do protokołu.

* * *
9) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji partnerskiego projektu pt. Otwórz się na zmianę
z AlterCIS, w załączeniu do protokołu.

Zastępca Prezydenta Miasta Artur Urbański omówił i wniósł o przyjęcie uchwały.

Szczegółowe uzasadnienie podjęcia uchwały, w załączeniu do protokołu.

Przewodniczący Rady Miasta  Dariusz Wasilewski poprosił o przedstawienie opinii przyjętych
przez komisje:
 Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Jan Stradczuk poinformował -  komisja wyraziła

pozytywną opinię do projektu uchwały. 
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 Przewodnicząca  Komisji  Rodziny,  Zdrowia  i  Polityki  Społecznej  Irena  Markowska
poinformowała, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący  Rady  Miasta  D.  Wasilewski  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały
w sprawie jak wyżej.
W głosowaniu  udział wzięło  23 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 23 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących”- 0.  

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 23 głosami „za” radni podjęli uchwałę. 
Uchwała Nr XXXVIII.381.17 zw sprawie przyjęcia do realizacji partnerskiego projektu pt. Otwórz
się na zmianę z AlterCIS, w załączeniu do protokołu.

* * *
10) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym
zasobem miasta w latach 2018- 2022, w załączeniu do protokołu.

Zastępca Prezydenta Miasta Artur Urbański omówił i wniósł o przyjęcie uchwały.

Szczegółowe uzasadnienie podjęcia uchwały, w załączeniu do protokołu.

Przewodniczący Rady Miasta  Dariusz Wasilewski poprosił o przedstawienie opinii przyjętych
przez komisje:
 Przewodniczący Komisji  Mienia Komunalnego i Porządku Publicznego Wojciech Kwiatkowski

poinformował, że komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
 Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Jan Stradczuk poinformował -  komisja wyraziła

pozytywną opinię do projektu uchwały. 
 Przewodnicząca  Komisji  Rodziny,  Zdrowia  i  Polityki  Społecznej  Irena  Markowska

poinformowała, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący  Rady  Miasta  D.  Wasilewski  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały
w sprawie jak wyżej.
W głosowaniu  udział wzięło  23 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 23 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących”- 0.  

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 23 głosami „za” radni podjęli uchwałę. 
Uchwała Nr XXXVIII.381.17 w sprawie uchwalenia wieloletniego programu gospodarowania miesz-
kaniowym zasobem miasta w latach 2018- 2022, w załączeniu do protokołu.

* * *
11) Projekt  uchwały w sprawie  psprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego
w Olsztynie skargi Prokuratora Rejonowego w Ełku na uchwałę w sprawie zatwierdzenia taryf za
zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków wraz z odpowiedzią na skargę, w
załączeniu do protokołu.

Prezydent Miasta Tomasz Andrukiewic wniósł o przyjęcie uchwały. 

Przewodniczący Rady Miasta  Dariusz Wasilewski poprosił o przedstawienie opinii przyjętych
przez komisje:

 Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  Ireneusz  Dzienisiewicz  poinformował,  że  komisja
zajmowała się skargą z dnia 13 listopada 2017 r. wniesioną przez Prokuratora Rejonowego w Ełku
na uchwałę nr XII.136.15 Rady Miasta Ełku z dnia 24 listopada 2015 r. w sprawie zatwierdzenia
taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków. Zgodnie z art. 54 § 2
ustawy z dnia 30 sierpnia 2002 r. Prawo o postępowaniu przed sądami administracyjnymi organ,
którego działanie jest  przedmiotem skargi  -  w przedmiotowej sprawie organem tym jest  Rada
Miasta  Ełku  przekazuje  skargę  sądowi  wraz  z  aktami  sprawy  oraz  z  odpowiedzią  na  skargę
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w terminie 30 dni od dnia jej wniesienia. Organ w zakresie swej właściwości może postanowić
o jej uwzględnieniu do dnia rozpoczęcia sprawy albo nie uwzględnić skargi.
W świetle powyższego Komisja Rewizyjna wnosi o przekazanie skargi do Wojewódzkiego Sądu
Administracyjnego  w  Olsztynie  z  wnioskiem  o  jej  oddalenie,  zgodnie  z  uzasadnieniem
stanowiącym załącznik do projektu uchwały.

 Przewodniczący Komisji  Mienia Komunalnego i Porządku Publicznego Wojciech Kwiatkowski
poinformował, że komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

 Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Jan Stradczuk poinformował -  komisja wyraziła
pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący  Rady  Miasta  D.  Wasilewski  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały
w sprawie jak wyżej.

W głosowaniu  udział wzięło  23 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 23 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących”- 0.  

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 23 głosami „za” radni podjęli uchwałę. 
Uchwała Nr XXXVIII.383.17 w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego
w Olsztynie skargi Prokuratora Rejonowego w Ełku na uchwałę w sprawie zatwierdzenia taryf za
zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków wraz z odpowiedzią na skargę,
w załączeniu do protokołu.

Pkt 6. Prezentacja projektu budżetu miasta na 2018 rok.
Prezydent Miasta Tomasz Andrukiewicz przedstawił w wersji multimedialnej projekt budżetu

miasta Ełku na 2018 rok.
            Radni nie podjęli dyskusji. 

Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Wasilewski poinformował, że projekt budżetu miasta
Ełku na 2018 rok wszyscy radni otrzymali i dyskusja odbędzie się w poszczególnych komisjach. 

Pkt 7.  Interpelacje i zapytanie radnych.
Radny Krzysztof Wiloch poruszył następujące tematy:  

„1) problem komunikacyjny przy szkołach miejskich, szczególnie nasila się zimą:
* jesteśmy po rewolucji edukacji i wszystko jest w porządku;
* znamy prognozy demograficzne – co roku weryfikowane są;
* znane są „punkty krytyczne” dotyczące demografii i komunikacji:
- punkty krytyczne – to przede wszystkim:
1) Szkoła Podstawowa nr 4 – ulica prof. Władysława Szafera,
2) Szkoła Podstawowa nr 7 – ulica J. Kilińskiego.
W rozmowach z rodzicami, mieszkańcami, pracownikami szkół padają różne propozycje;
- wykonanie drogi komunikacyjnej pod ulica Kilińskiego,
- długa poszerzona zatoka na ulicy Kilińskiego – dla wysiadających dzieci,
- poszerzenie drogi dojazdowej do bramy SP nr 7,
- czy ograniczenie ruchu.
Radny uważa, że nie można pozostawić tego tematu, bo sam się nie rozwiąże. Prosi o informację:
-  czy jest konkretny plan (jaki plan), co może być – i będzie – wykonane w tym obszarze i w jakim
okresie ?”

     Prezydent Miasta Tomasz Andrukiewicz poinformował, że zadania edukacyjne nigdy nie były na
dalszym  planie.  Problem  na  ulicy  Szafera  stopniowo  będzie  się  rozwiązywał.  Pracujemy  nad
opracowaniem planu dla tej części. Problem komunikacyjny przy szkole Podstawowej nr 7 jest znany.
Radny M. Przygodziński złożył wniosek o poszerzenie zatoki w ulicy Kilińskiego. Na Komisji Mienia
Komunalnego Prawa i Porządku będziemy przedstawiać rozwiązania jakie się pojawią.
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Pkt 8. Oświadczenia i wolne wnioski. 

Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Wasilewski  poinformował, że wpłynęło pismo znak:
PSK.423.2.1.2017 z dnia 15 listopada 2017 r., w którym Prezydent Miasta na podstawie § 2 ust. 2 pkt
2)  Regulaminu stypendiów sportowych,  nagród i  wyróżnień  przyznawanych w dziedzinie  kultury
fizycznej,  prosi  o  wskazanie   radnych do składu Kapituły ds.  Stypendiów Sportowych.  Niniejsze
pismo zostało skierowane do Komisji  Sportu i  Rekreacji,  która zaproponowała radnych do składu
Kapituły ds. Stypendiów Sportowych: Tomasza Dawidowskiego, Andrzeja Koca, Michała Zdzisława
Tyszkiewicza.

W związku  z  brakiem  uwag,  Przewodniczący  Rady  Miasta  poinformował,  że  do  składu
Kapituły ds. Stypendiów Sportowych wskaże wyżej wymienionych radnych.

Radny Mirosław Sawczyński zwrócił się z zapytaniem: czy nie można podciąć lipy rosnącej
w parku przy szkole Podstawowej nr 2? Na drzewo to siadają ptaki, które zanieczyszczaj wokół teren,
który sprząta osoba ze szkoły, a ponadto nieprzyjemny zapach się unosi.

Prezydent Tomasz Andrukiewicz odpowiedział, że Park Solidarności wpisany jest do rejestru
zabytków i  na  wszelkie podcięcia musi  być wyrażona zgoda przez Wojewódzkiego Konserwatora
Zabytków.  Można za zgodą Rady Miasta podciąć drzewa, tylko te, które zagrażają życiu.

Pkt 9. Zakończenie obrad.

Po wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Wasilewski zakończył
sesję wypowiadając  formułę: „Zamykam XXXVIII  zwyczajną sesji Rady Miasta.”

Protokołowała:           Przewodniczył:

Elżbieta Liziewska      Dariusz  Wasilewski     

10


	8. Oświadczenia i wolne wnioski.
	9. Zakończenie obrad.
	Pkt 4. Sprawozdanie z działalności prezydenta miasta za okres między sesjami.


